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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 27. august 2018, kl. 17.30-19.30 afd. Søndersø  

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Victor, Magnus  

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Maria, eleverne 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

1- 

Godkendelse af referat fra 11/06 

Referatet blev godkendt.  

Orienteringspunkter:   

2- 

Elevrådet 

Desværre kunne den nye formand og næstfor-

mand ikke deltage på mødet. 

Elevrådet vil i højere grad arbejde med temaer i 

det nye skoleår. Der vil blive møder, hvor de små 

og store er adskilte. 

 

3- 

Elevfravær. Procedurer for elevregistrering 

og opfølgning.  

Jan orienterede om den nye procedure for elev-

fravær. Registreringen i overbygningen skal 

fremadrettet ske pr. time. Mange bød ind i for-

hold til time-registreringen, og usikkerheden om, 

at det vil koste ekstra ressourcer blev vendt. 

X 

 

4- 

Værdiarbejdet for eleverne dette skoleår 

Der er afsat midler til kunst, og eleverne bliver 

involveret. Midlerne kommer fra bygningspuljen. 

Temaerne tager afsæt i de nye værdier.  

X 

5- 

Ny ansættelser  

Pia Andreasen er ansat en nye lærer til overbyg-

ningen. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

6- 

Ny konstituering 

Dina har trukket sig fra bestyrelsen, hvorfor der 

skal vælges en ny næstformand. Lisbeth Kor-

gaard blev enstemmigt indstillet. 

 

 

7- 

Budget 2019, Høringssvar 

Oplægget fra Jan og Mikkel blev drøftet. Input 

om plads til flere elever endte med, at sætningen 

blev ændret, så ”fint” blev fjernet. 

X 

8- 

Årsberetning 

Mikkel orienterede om Årsberetningen. Mikkel 

fremsender Årsberetningen rundt med få æn-

dringer. Rettelser/tilføjelser er velkomne. 

 

 

9- 

Henvendelse fra indskolingen – Team Ryn-

keby 

Henvendelsen fra indskolingen blev drøftet, og 

der var enighed om, at arrangementet var godt. 

Problematikken gik på det beløb, den enkelte 

familie kunne biddrage med. 

Bestyrelsen vil bede indskolingen om at se på 

 

X 
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andre muligheder, da netop Rynkeby-Løbet i 

bestyrelsens øjne er for privat/skjult reklame. 

Det er vigtigt for bestyrelsen at give udtryk for 

personalets engagement, hvorfor tilsvarende 

tiltag fortsat vil blive understøttet. 

10- 

Årshjul  

 

Udsættes til næste møde.  

11-  

Evt. 

 

- Ungdomsskolens set-up kan virke lidt 

mangelfuld. Jan vil bringe dette med til 

Ungdomsskolens ledelse. 

- Kvalitetssamtalen foregår på Nordmark-

skolen. 

- Der er dialogmøde for bestyrelserne den 

17/09 fra 17.00 – 21.00. 

- Parkeringsforholdene på afdeling Nord-

mark tages med til næste pedelmøde. Evt. 

medtages som temamøde senere. 

- Skolepatruljen er muligvis ikke længe nok 

på posten kl. 14.00. 

- Princippet om It og sociale medier tages 

med på næste møde. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 04-10 2018 kl. 17.30 – 19.30 

Husk invitation til kvalitetssamtale med Gitte Høj den 29. august kl. 13.00-15.00 


